
Referat af skolebestyrelsesmøde        

                                                                                    

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 20.04.23 KL 17.00-19.00 

Mødested:  Personalerum på GLH. 

Indbudt: Anne Correll, Cille Thomsen, Anne Poulsen, Bernd Meier-Larsen, Michael 

Jespersen, Karina Kreipke, Rene Brohammer, Kenneth Winther, Samira Akbari, 

Malene Brasch, Mette Bille Christoffersen, Sabine Clausen, Helle Pedersen,  

Indbudt elever: Formand er Oliver fra 7.C 

Skolens ledelse Kenneth 

Afbud Michael, Malene 

Mødeleder Michael og Kenneth  

 

1 Godkendelse af referat og Dagsorden 

Godkendt 
 

1 min  

2.  Elevrådet 

Fodboldbanepartiet vandt valget, og de har fundet ud 

af, at nettet rundt om banen vil blive for dyrt.  

Der er blevet købt nye fodboldnet og nye bolde.  

Det er nu løbehjulspartiet, som der arbejdes med (det 

fik næstflest stemmer). Det parti vil arbejde for at finde 

et bedre udlånssystem for løbehjulene, så de ikke 

forsvinder.  

Frem mod sommerferien vil elevrådet arbejde med 

frikvarters-aftaler, så der kan komme et bedre indhold i 

frikvartererne.  

 

Oliver er også med i fælleselevrådet i Herlev. Han er 

også undervisningsmiljørepræsentant, og skal på kursus 

i september sammen med andre elever fra Herlev.  

 

10 min 

3. Meddelelser: 

Formand:  ingen meddelelser 

Skoleledelse:  

Vores ene sekretær er pt sygemeldt. Cille hjælper med 

økonomi.  

Vi havde indbrud 2 gange i påsken.  

Der er konstateret skimmelsvamp i Kompetencens 

lokaler. Det kræver en større undersøgelse og 1 lokale 

er pt. blevet lukket helt af.  

20 min 



Fagfordelingen for skoleåret 2324 er gået i gang med 

det første møde i dag.  

Personale:  

Vi har featureuge i denne uge. Det har været en rigtig 

god uge! 

Personalet er også optaget af fagfordelingen.  

Skolerådet:  

De har været med møde hvor dagsorden handlede om 

Makerspaces på Herlevs skoler samt anvendelsen af 

vikarer på skolerne.  

Kommunalbestyrelsen: 

Fokus på vikarforbruget på skolerne.  

 

4. Punkter på dagsorden: 

 

• Rikke-UU kommer på besøg og kvalificerer 
vores snakke om hvordan det går med eleverne 
efter de er stoppet på GLH skole. 

 
Drøftelse: 

 

Rikke gennemgår hvilke muligheder eleverne har efter 

9. klasse, og hun gennemgår statistik over elever, der er 

gået ud af Gl. Hjortespringskole.  

 

 

 

• Opfølgning fra sidst hvor budget 2023 skal 
godkendes. 
(Se evt genvedhæftet bilag) 

 
Drøftelse: 

Forældrerepræsentanterne er enige om at det er 
ærgerligt at flere/alle klasser ikke kan komme på 
lejrskole. Nogle klasser forsøger at stable noget på 
benene via forældrene.  
Personalet gør opmærksomme på, at det aldrig har 
været normen, at alle klasser har været på lejrskole, så 
da vi var det, så var det lidt særligt.  
Der kan være en frygt for at presset på økonomien vil 
fortsætte 
Understøttelsen fra økonomi har været meget dårlig.  
Stor ros til Kenneth for hans måde at styre økonomien 
på.  

 
Beslutning: 
 

Bestyrelsen godkender budget 2023.  

 

 

 

30 min 

 

 

 

 

 

 

 

 

20 min 

 

 

 

 

 

 

30 min 



• Drøftelse af Skolehjemsamarbejde – 

principper og folder har været på PU 
(Se genvedhæftet) 

 

Beslutning: 
  
Det noteres at forældrene er velkomne til at medbringe 
bisiddere til møderne.  
 
Cafeaftener tages ud.  
 
Afslutningen af featuren følges op af et arrangement 
som skolebestyrelsen står for, hvor alle forældre 
inviteres op på skolen.  
 
Folderen revideres af PU og tages op igen. 
 
Drøftelse: 

 Folderen og div. input drøftes.  
 
Skolebestyrelsen vil gerne overfor forældrene 
italesætte, at det vil være en god ide med 
forældredrevne klassekasser og trivselsforældre.   
 

5. Evt.  

 

Forældrene efterspørger skolens kostpolitik? Den 

findes, men er ved en fejl ikke lagt på hjemmesiden. 

Det vil blive gjort.  

 

 

 
 

10 min 

 

 


